
  
  
  
  

 
 
Vragen ex. artikel 45 van het regelement van orde van de gemeenteraad   
Schriftelijke vragen naar aanleiding van het artikel Tweede Kamer komt ondernemers tegemoet: geen 
uitstootvrije zones voor 2029 (RTL Nieuws, 22 oktober 2024). 
 
Zwolle, 22 oktober 2024  
  
Geacht college van burgemeester en wethouders,  
 
De Tweede Kamer komt ondernemers tegemoet en wil geen zero-emissie zones vóór 2029. Goed nieuws, want 
ondernemers kloppen al geruime tijd aan met grote zorgen over de invoering van een zero emissiezone in 
Zwolle. Het MKB in onze binnenstad wil dolgraag verduurzamen, maar kan dat simpelweg nog niet. Denk aan 
de hoge aanschafprijs van die busjes, de lange levertijd, gebrek aan laadpalen en jarenlange wachttijden voor 
een aansluiting op het net. Om over financiering bij de bank nog maar te zwijgen.   

Zij voorzien met deze zero-emissiezone grote problemen en zitten met de handen in het haar. Ondertussen 
pronken tekstkarren rond ons centrum met grote gele letters nog volop met de onvermijdelijke invoering 
hiervan. Maar dat is gewoon niet realistisch voor ondernemers. Kortom, onze binnenstad dreigt onbereikbaar 
te worden voor deze ondernemers waardoor ze niet meer kunnen ondernemen en er zijn voor hun klanten 
met de middelen die hun tot beschikking staan. De Tweede Kamer heeft vandaag besloten over te willen gaan 
tot een landelijk gestandaardiseerde uitzondering van zero-emissiezones voor ondernemers tot 2029. Dit 
brengt de Zwolse VVD tot de volgende vragen: 

1. Heeft het College kennisgenomen van het artikel Tweede Kamer komt ondernemers tegemoet: geen 
uitstootvrije zones voor 20291 en de aangenomen motie2 van het lid Veltman (VVD)? 

2. In hoeverre deelt het College de opvatting van VVD dat een betrouwbare overheid met realistische 
eisen en regels moet komen? En is het College het met de VVD eens dat het goed nieuws is dat onze 
ondernemers zo meer lucht krijgen? 

3. Op welke wijze gaat het College haar beleid aanpassen om de invoering van deze zero-emissie zones 
tot 2029 uit te stellen naar aanleiding van dit aangenomen voorstel in de Tweede Kamer? 

4. Op welke termijn en op welke wijze kan het College de binnenstadondernemers informeren over het 
uitstel van de invoering deze zero-emissie zone tot 2029? 

5. Kunt u deze vragen nog voor de begrotingsbehandeling van 8 november 2024 beantwoorden? 

Namens de fractie van de VVD, 

Johran Willegers 
Niels Tol 

 

 

 

 
1 https://www.rtl.nl/nieuws/artikel/5476494/tweede-kamer-komt-ondernemers-tegemoet-geen-zero-
emissiezones-voor-2029 
2 36600-XII-37  
 


